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Abstract (en)
The invention relates to a method of heat-straightening extended steel rolling stock in a roller straightening machine, in which method the rolling
stock has a temperature below Ar1 or Ac1 and of at least 300 DEG C and is cooled down to room temperature after the straightening. In order
to improve the mechanical-technological properties, it is proposed according to the invention that the rolling stock, accelerated immediately after
reaching the required geometry, be cooled down at least to such a temperature at which distortion due to cooling stresses no longer occurs as a
result of further cooling.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Warmrichten von langgetrecktem Walzgut aus Stahl in einer Rollenrichtmaschine, bei dem das Walzgut
eine Temperatur unterhalb Ar1 bzw. Ac1 und von mindestens 300°C aufweist und nach dem Richten auf Raumtemperatur abgekühlt wird. Um die
mechanisch-technoligischen Eigenschaften zu verbessern, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, daß das Walzgut unmittelbar nach Erreichen
der geforderten Geometrie beschleunigt mindestens auf eine solche Temperatur abgekühlt wird, bei der kein Verziehen durch Abkühlspannungen
infolge weiterer Abkühlung mehr eintritt.
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